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删除配对

如果你想要将码表和其他智能手机配对，请先删除当前配对：
1.前往”设置”> “手机配对”，查看已配对移动设备。
2.点击”解除配对”，按确认键解绑。
3.完成后，码表将自动重启，状态栏会显示蓝牙未配对状态图标。

充电
设备内置可充电锂电池，您可以使用电源适配器或电脑上的 USB 接口为其充电（请使用兼
容的USB-C充电线）。
1.打开设备 USB 接口上的橡胶塞保护盖。
2.连接 USB 充电线。
3.等待设备充电完成。
4.充电完成后，拔出充电线后请注意盖好 USB 塞。

配对手机
配对手机有助于您更方便地使用码表，您可以在 iGPSPORT APP 上体验更丰富的码表功能。

首次配对

1.在智能手机上，打开 iGPSPORT 应用并使用您的 iGPSPORT 账户登录。
2.将码表靠近手机，进入 iGPSPORT 应用中首页或进入设备页，点击“添加设备”，搜索码表
“BSC200S”，选中并点击“连接”，设备开始配对。
3.当您的移动设备上显示“蓝牙配对请求”的系统弹窗时，请点击配对，接受蓝牙配对请求。
4.配对完成后，码表将显示设备列表中，配对完成。
5.在码表配对连接成功后 iGPSPORT 应用会提示在移动设备上进行码表相关设置。完成设
置后，点击“完成”，您的设置将同步至码表。
手机配对成功后，设备和手机会通过蓝牙自动连接。如果中途出现配对失败，可以尝试重
启手机蓝牙、APP 或码表进行重新配对。

设备按键

注意：
1）请使用 DC5V 适配器充电。不建议使用快充适配器给码表充电，可能会造成产品电池损坏。
2）电池电量不足时，在码表主页右上角会显示低电量图标，提示电池电量不足，建议为码表充电。
3）请勿过度拉伸 USB 塞，以保持防水和防尘效果。

按键 功能

电源键：短按开机 / 返回 / 进入状态页，长按关机，地图页面为缩放键。

确认键：确认 / 进入骑行菜单。

计圈键：计圈 / 快捷设置。

骑行键：开始活动 / 暂停活动。

向上键：向上切换 / 向左切换。

向下键：向下切换 / 向右切换。



注意：建议您使用 iGPSPORT 官方的码表底座或延伸支架来避免损坏码表卡扣。

更新固件
若要让码表保持在最新状态并获得最佳性能，请务必确保在有新版本固件可用时及时更新固
件。
1.当您的设备连接APP时会自动检查固件更新。
2.您也可以通过 iGPSPORT APP > 设备 > 固件更新，手动检查更新。
3.根据蓝牙信号连接情况，固件更新可能需要3~20分钟，请耐心等待。

获取更多信息
请前往 iGPSPORT 官网获取更多使用手册内容和软件更新信息。

安装码表底座
使用随附的橡胶圈将其固定在车把上。
1）将橡胶垫安装在码表底座背面。
2）在车把上选择合适的位置放置橡胶垫和码表底座。
3）使用2个橡胶圈分别绕过把手，勾住码表底座的卡扣，将其固定在车把上。
4）将码表背面的卡扣突出位置对准码表底座卡槽。
5）将码表放置在码表底座上，并旋转90度。

注意：
1）请您在 iGPSPORT APP 中根据指示进行配对，而不是在智能手机的蓝牙设置中进行配对。
2）确保您的智能手机已连接网络并开启蓝牙功能。
3）从 AppStore 或 GooglePlay 上下载 iGPSPORT 应用。
4）Android 用户确保在手机的 APP 设置中为 iGPSPORT APP 启用定位权限。
5）请勿频繁进行配对解绑操作。
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充電
このデバイスは内蔵のリチウムイオンバッテリーで動作し、電源アダプターまたはパソコ
ンのUSBポートを使用して充電できます。（互換性のあるUSB-C充電ケーブルを使用して
ください。）
1.USBポートの防水キャップを持ち上げます。
2.USB充電ケーブルを接続します。
3.デバイスを完全に充電します。
4.充電が完了したら、ケーブルを外し、防水キャップを閉じます。

スマートフォンのペアリング
スマートフォンをペアリングすると、サイクルコンピュータをより便利に使用できます。
iGPSPORT APPでより豊富な機能を体験できます。

初回ペアリング

1.スマートフォンでiGPSPORT APPを開き、iGPSPORTアカウントでログインします。
2.サイクルコンピュータをスマートフォンの近くに置き、APPのホームページまたはデバ
イスページに入ります。「デバイスを追加」をクリックし、「BSC200S」を検索します
。それを選択し、「接続」をクリックすると、ペアリングが開始されます。
3.デバイスに「Bluetoothペアリングリクエスト」が表示されたら、「ペアリング」をク
リックしてリクエストを承認します。
4.ペアリングが完了すると、サイクルコンピュータがデバイスリストに表示されます。
5.次に、スマートフォンのiGPSPORT APPにデバイス設定のプロンプトが表示されます。
設定を完了し、「保存して同期」をクリックすると、設定がデバイスに同期されます。
ペアリングが成功すると、デバイスとスマートフォンはBluetoothを介して自動的に接続
されます。失敗した場合は、スマートフォンのBluetooth、iGPSPORT APP、またはサイ
クルコンピュータを再起動して再度ペアリングを試みてください。

デバイスボタン

注意：
1.DC5V標準の電源アダプターを使用してください。急速充電アダプターの使用は、バッテリーを損
傷する恐れがあるため推奨されません。
2.バッテリー残量が少なくなると、デバイスのホーム画面右上にバッテリー残量低下のアイコンが
表示され、充電を推奨します。
3.USB防水キャップを無理に引っ張らないでください。防水・防塵性能を保つためです。

ボタン 機能

電源ボタン：短く押すと電源をオン/戻る/ステータスページに入ります。長押し
で電源をオフにします。地図ページではズームボタンとして機能します。

選択ボタン：選択 / ライドメニューに移動します。

ラップボタン：ラップ / クイック設定。

ライドボタン：アクティビティの開始 / 一時停止。

アップボタン：上 / 左に切り替えます。

ダウンボタン：下 / 右に切り替えます。
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ペアリング解除

別のスマートフォンとサイクルコンピュータをペアリングする場合は、まず現在のペアリ
ングを解除してください：
1.「設定」 > 「電話をペアリング」に移動して、ペアリングされたデバイスリストを表示
します。
2.「ペアリング解除」をクリックし、確認を押します。
3.削除が完了すると、サイクルコンピュータが自動的に再起動し、デバイスにBluetooth
切断のアイコンが表示されます。

ファームウェア更新
デバイスの最良のパフォーマンスを維持するために、新しいバージョンが利用可能になっ
た際は、ファームウェアを適時更新してください。
1.デバイスはAPPに接続されているときに、自動的にファームウェアの更新をチェックし
ます。
2.または、iGPSPORT APP > 「デバイス」 > 「ファームウェア更新」に移動して手動で更
新を確認できます。
3.Bluetooth信号の強度によって、更新には3分から20分かかる場合があります。プロセス
中はお待ちください。

詳細情報について
ユーザーマニュアルやソフトウェア更新情報のために、
iGPSPORTの公式ウェブサイトをご覧ください。

標準バイクマウントの取り付け
同梱のゴムバンドを使用して、標準バイクマウントをバイクのステムに取り付けます。

1）標準バイクマウントの背面にゴムディス
クを置きます。
2）ゴムディスクと標準バイクマウントを設
置するための適切な場所をバイクのステム上
に選択します。
3）2本のゴムバンドをそれぞれバイクのステ
ムにループさせ、バイクマウントのバックル
をフックしてバイクのステムに固定します。
4）デバイスの背面のタブを標準バイクマウ
ントの切り欠きに合わせます。
5）デバイスをバイクマウントの上に置き、
90度回転させます。

注意：
1.スマートフォンのBluetooth設定ではなく、iGPSPORT APPの指示に従ってデバイスをペアリング
してください。
2.スマートフォンがインターネットに接続されており、Bluetoothが有効になっていることを確認し
てください。
3.AppStoreまたはGooglePlayからiGPSPORT APPをダウンロードしてください。
4.Androidユーザーは、電話のAPP設定でiGPSPORT APPの位置情報権限を有効にしてください。
5.デバイスを頻繁にペアリングおよび解除しないでください。

注意：バイクコンピュータのタブを損傷しないために、iGPSPORTの標準バイクマウントまたはアウ
トフロントマウントの使用を推奨します。



ラベルと場所 

このデバイスには、電子ラベルをサポートする一体型ディスプレイがあり、規制情報はユ

ーザーも第三者も変更できないように安全な方法でプログラムされています。 

ユーザーへの指示 

規制情報には、次の手順に従ってホーム画面からアクセスできます。 

ユーザーガイド: 

「規制認証情報はデバイス上で利用できます。[設定] > [概要] > [規制] に移動します。 

 

 

 

 

 

 

 

 

1. ホームページで設定を選択します 

 
 

2. 設定内部でシステム設定を確認し、 

 

 

 

 

 



3. システム設定で約を選択します 

 

 

パッケージラベル、 

次の規制情報はユーザーマニュアルにも印刷されています 



충전
이�장치는�내장된�리튬�이온�배터리로�작동되며，전원�어댑터나�컴퓨터의 USB 포트를�사용하여 
충전할�수�있습니다. (호환�가능한 USB-C 충전선을�사용해�주세요.)
�.장치의 USB 포트에�있는�고무�캡�보호�커버를�엽니다.
�.USB 충전�케이블을�연결하십시오.
�.장치가�완전히�충전될�때까지�기다립니다.
�.충전이�완료되면�충전�케이블을�분리한�후 USB 캡을�다시�닫아주세요.

스마트폰�페어링
스마트폰�페어링을�사용하면�사이클링�컴퓨터를�편리하게�사용할�수�있습니다. iGPSPORT APP
에서�해�당�기능에�대해�풍부하게�경험�할수�있습니다.

첫�번째�연결
�.스마트폰에서 iGPSPORT 앱을�열고 iGPSPORT 계정을�사용하여�로그인합니다.
�.사이클링�컴퓨터를�스마트폰에�가까이�두고, iGPSPORT 앱의�홈�화면이나�장치�페이지로 
들어갑니다. "장치�추가"를�클릭하고, 사이클링�컴퓨터 "BSC���S"를�검색하여�선택한�후 
"연결"을�클릭합니다. 장치가�페어링을�시작합니다.
�.기계에서 "Bluetooth페어링�요청" 이�보이면 "페어링"을�클릭하여�요청을�수락합니다.
�.페어링이�성공한�후에�사이클링�컴퓨터가�장치�목록에�표시됩니다.
�.페어링이�성공되면 iGPSPORT 아플리케이션에서�기기�설정을�요청하게�되고, 앞서�설명한�과 
정으로�기기�설정이�완료되면 "저장�및�동기화 "를�클릭하고, 그�다음�설정이�장치에�동기화 
됩니다.
휴대폰�페어링에�성공하면�장치와�휴대폰이�블루투스를�통해�자동으로�연결됩니다. 페어링�실패할 
경우, 휴대폰의�블루투스, 앱�또는�사이클링�컴퓨터를�재시작하여�다시�페어링을�시도해볼�수 
있습니다 .

장치�버튼

주의:
�)DC�V 어댑터를�사용하여�충전해주세요. 빠른�충전�어댑터를�사용하는�것은�권장하지�않으며, 제품의 
배터리�손상을�초래할�수�있습니다.
�）배터리�용량이�부족할�때, 디스플레이의�오른쪽�상단에�낮은�배터리�아이콘이�표시됩니다. 이는�배터리 
충전이�필요함을�알려줍니다.
�）USB 캡을�과도하게�당기지�마세요. 이는�방수와�방진�효과를�유지하는�데�중요합니다.

버튼 기능

전원버튼：짧게�누르면�전원을�켜다 /뒤로�이동 /  상태�페이지로�들어가고，길게�누르면 
전원을�끕니다. 맵�페이지에서는�줌�버튼입니다.

확인버튼:확인/라이딩�메뉴로�가기

랩�버튼:라운드�계산 / 설정�메뉴로�이동

라이드�버튼:라이딩�시작/일시정지

위�버튼: 위/왼쪽으로�이동

아래�버튼: 아래/오른쪽으로�이동
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페어링�해제
사이클링�컴퓨터를�다른�스마트폰과�페어링하려면, 현재�페어링을�먼저�해합시오：
�.“설정” > ”연결�설정 ”이동하여�페어링된�장치�목록을�봅니다
�."연결�해제"를�클릭하고, 확인�버튼을�눌러�페어링을�해제합니다
�.삭제가�완료�되면 Bluetooth 연결이�끓긴�아이콘이�장치에�표시�됩니다.

펌웨어�업데이트
장치의�최상의�성능을�유지하려면�새�버전을�사용할�수�있을�때�펌웨를�적시에�업데이트�하�십시오. 
�.기기가�앱을�연결되면�자동으로�펌웨어�업데이트를�확인합니다
�.iGPSPORT 앱 > 장치 > 펌웨어�업데이트를�통해�수동으로�업데이트를�확인할�수�있습니다.
�.블루투스�신호�연결�상태에�따라�펌웨어�업데이트는 �~��분이�소요될�수�있으므로, 기다려 
주시기�바랍니다.

더�알아보기
iGPSPORT 홈페이지에서�더�많은�사용설명서�내용과�소프트웨어�업데이트�정보를�얻으십시오.

사이클링�컴퓨터의�베이스�설치
포함된�고무�밴드를�사용하여�자전거�마운트를�자전거�스템이나�핸들바에�부착합니다.
�）사이클링�컴퓨터�베이스�뒷면에�고무�패드를 
설치하세요.
�）핸들바에�적절한�위치를�선택하여�고무�패드와 
자전거�컴퓨터�베이스를�놓으세요
�）�개의�고무�밴드를�핸들바�주위에�감아�자전거 
컴퓨터�베이스의�클립에�걸어�고정하세요.
�）사이클링�컴퓨터�뒷면의�스냅�돌출�위치를�코드 
테이블�베이스�카드�슬롯에�맞춥니다.
�）사이클링�컴퓨터를�사이클링�컴퓨터�베이스 
위에�올려놓고 ��도�돌려주세요.

참고：
�）iGPSPORT 앱에서�지시에�따라�페어링을�진행해�주세요. 스마트폰의�블루투스�설정에서�페어링하지 
마십시오.
�）스마트폰이�인터넷에�연결되어�있고 Bluetooth 기능이�켜져�있는지�확인하십시오.
�）AppStore 또는 Google Play에서 iGPSPORT 앱을�다운로드하십시오.
�）Android 사용자는�휴대폰의 APP 설정에서 iGPSPORT APP에�대한�위치추적�권한을�사용할�수�있도록 
하십시오.
�）페어링�및�연결�해제�작업을�자주�하지�마십시오.

참고: iGPSPORT 자전거�마운트�을�사용하여�자전거�마운트의�손상을�방지하는�것이�좋습니다.



Charging
The device is powered by a built-in lithium-ion battery that you can charge using a power 
adapter or a USB port on your computer. (Please use compatible USB-C charging cable.) 
1.Lift the weather cap from the USB port.
2.Connect the USB charging cable.
3.Charge the device completely.
4.After you charge the device, unplug the cable and close the weather cap.

Pairing Your Smartphone
Pairing smartphone helps you use the bike computer more conveniently. You can experience richer 
features on the iGPSPORT APP.

First pairing
1.Open the iGPSPORT APP in your smartphone and login with your iGPSPORT account
2.Place the bike computer nearby your smartphone and enter the home page or device page in the 
APP. Click “Add Device" and then search for "BSC200S". Select it and click "Connect", and the pairing will 
start. 
3.When "Bluetooth Pairing Request prompts on your device, click Pair to accept the request. 
4.After the pairing, the bike computer will be displayed in the device list. 
5.Then the prompt of device settings on your smartphone will show up in the iGPSPORT APP. Finish 
your settings and click Save and Sync , and then the settings will be synced to the device.  
After successful pairing, the device and the smartphone will be automatically connected via Bluetooth. 
If it fails, you can try to restart the smartphone Bluetooth, the iGPSPORT APP or the bike computer for 
pairing again.

Device Buttons

Note:
1.Please use DC5V standard power adapter. The fast charge adapter is not recommended because it 
may damage the battery.
2.When the battery level is low, a low battery icon will be displayed in the upper right corner of the 
device’s home page, indicating low battery level and recommending to charge the device.
3.Do not overstretch the USB weather cap to keep its waterproof and dust-proof performance.

Button Features

Power Button: Short press to power on / back / enter the status page. Long 
press to power off. Zoom button on the map page.

Select Button: Select / Go to ride menu.

Lap Button: Lap / Quick settings.

Ride Button: Start / Pause activity.

Up Button: Switch up / left.

Down Button: Switch down / right.
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Remove pairing
If you want to pair your bike computer with another smartphone, please remove the current 
pairing first:  
1.Go to "Settings" > "Pair Phone" to view the paired device list. 
2.Click "Unpair Phone" and press to confirm.
3.When the deletion is completed, the bike computer will restart automatically and Bluetooth 
Disconnected icon will be displayed on the device.

Firmware Update
To keep the device’s best performance, please update its firmware timely when a new version 
is available. 
1.The device will automatically check for firmware updates when connected to APP.
2.Alternatively, you can manually check for updates by going to the iGPSPORT APP > "Device" 
> "Firmware Update".
3.Depending on the strength of the Bluetooth signal, it may take 3 to 20 minutes. Please be 
patient during the process.

For More Information
Please visit the iGPSPORT official website for the user manual and software update 
information.

Installation of Standard Bike Mount
Use the included rubber bands to attach the standard bike mount to the bike stem.
1）Place the rubber disk on the back of the 
standard bike mount.
2）Select a suitable place on the bike stem to 
place the rubber disk and the standard bike 
mount.
3）Loop the two rubber bands around the 
bike stem respectively, hook the buckle of the 
bike mount and fix it on the bike stem.
4）Align the tabs on the back of the device 
with the standard bike mount notches.
5）Place the device on the bike mount and 
rotate it by 90 degrees.

Note：
1.Please pair the device based on the instructions in the iGPSPORT APP, rather than using the 
Bluetooth settings on your smartphone.
2.Ensure that your smartphone is connected to the internet and that Bluetooth is enabled.
3.Download the iGPSPORT APP from the AppStore or GooglePlay.
4.For Android users, make sure to enable location permissions for the iGPSPORT APP in your 
phone’s APP settings.
5.Do not pair and unpair the device frequently.

Note: It is recommended to use iGPSPORT Standard Bike Mount or Out-Front Mount to avoid 
damaging the tab of the bike computer.



FCC Caution:  

Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for 
compliance could void the user's authority to operate this equipment. 

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the 
following two conditions:  
(1) this device may not cause harmful interference, and  
(2) this device must accept any interference received, including interference that may 
cause undesired operation. 
This device and its antenna(s) must not be co-located or operating in conjunction 
with any other antenna or transmitter. 

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a 
Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are 
designed to provide reasonable protection against harmful interference in a 
residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio 
frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, 
may cause harmful interference to radio communications. However, there is no 
guarantee that interference will not occur in a particular installation. 
If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, 
which can be determined by turning the equipment off and on, the user is 
encouraged to try to correct the interference by one or more of the following 
measures: 
-- Reorient or relocate the receiving antenna. 
-- Increase the separation between the equipment and receiver. 
-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the 
receiver is connected. 
-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. 
The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device 
can be used in portable exposure condition without restriction. 



RF Specification: 

 

Function  Operation Frequency  Max RF output power:  Limit  

BLE 1M(nRF52805)  2402MHz–2480MHz  0.68dBm  20 dBm.  

BLE 2M(nRF52805)  2402MHz–2480MHz  0.93dBm  20 dBm.  

BLE 1M(SF32LB52DUB6)  2402MHz–2480MHz  1.9dBm  20 dBm.  

BLE 2M(SF32LB52DUB6)  2402MHz–2480MHz  1.44dBm  20 dBm.  

ANT+ 1M 2457 MHz -6.37dBm 20 dBm. 

ANT+ 2M 2457 MHz -6.08dBm 20 dBm. 

GPS Rx(Downlink): 1575.42MHz -- -- 

 

Warning: 

1.CAUTION: RISK OF EXPLOSION IF BATTERY IS REPLACED BYAN INCORRECT TYPE. DISPOSEOF 

USED BATTERIES ACCORDINGTO THE INSTRUCTIONS.  

2.Operation temperature:0~45ºC. 

Battery: 3.7V, 600mAh, 2.22Wh 

Hardware Version: A0  

Software Version: 1.0 

 

EU Declaration of Conformity  

We,  

Wuhan Qiwu Technology Co.,Ltd. (3 / F, Creative workshop, No.04, District D, Creative world, 

No.16 Yezhihu West Road, Hongshan District, Wuhan City, Hubei Province, China.) hereby 

declares that this SMART BIKE COMPUTER is in compliance with the essential requirements and 

other relevant provisions of Directive 2014/53/EU.  

According to Article 10(2) of Directive 2014/53/EU, the device is allowed to be used in all EU 

member states. 



Label & Location  

This device has an integral display that supports electronic labeling. The regulatory 

information is programmed in a secure manner such that neither users nor third parties 

can modify it.  

Instructions to user  

Regulatory information is accessed from the home screen via the following instructions 

which are printed in  

the user guide:  

"Regulatory certification information is available on-device. Go to Settings > About> 

Regulatory. 

 

 

 

 

 

 

 

1. Select Settings on the home page 

 
 

2. Inside Settings Check System Settings, 



 

 

3. System Settings Select About 

 

 

Packaging Label  

The following regulatory information is also printed on the user manual  

 



刪除配對
如果你想要將碼錶和其他智慧型手機配對，請先刪除目前配對：
1.前往“設置”> “手機配對”，查看已配對行動裝置。
2.點選“解除配對”，按確認鍵解綁。
3.完成後，碼表將自動重啟，狀態列會顯示藍牙未配對狀態圖示。

充電
裝置內建可充電鋰電池，您可以使用電源轉接器或電腦上的 USB 連接埠為其充電（請使
用相容的USB-C充電線）。
1.打開設備 USB 連接埠上的橡膠塞保護蓋。
2.連接 USB 充電線。
3.等待設備充電完成。
4.充電完成後，拔出充電線後請注意蓋好 USB 塞。

配對手機
配對手機有助於您更方便地使用碼表，您可以在 iGPSPORT APP 上體驗更豐富的碼錶功能。

首次配對

1.在智慧型手機上，開啟 iGPSPORT 應用程式並使用您的 iGPSPORT 帳號登入。
2.將碼錶靠近手機，進入 iGPSPORT 應用程式中首頁或進入裝置頁，點選“添加設備”，搜
尋碼錶“BSC200S”，選取並點選“連線”，設備開始配對。
3.當您的行動裝置上顯示「藍牙配對請求」的系統彈跳窗時，請點選配對，接受藍牙配對
請求。
4.配對完成後，碼表將顯示設備清單中，並配對完成。
5.在碼表配對連線成功後 iGPSPORT 應用會提示在行動裝置上進行碼表相關設定。完成設
定後，點擊“完成”，您的設定將同步至碼表。
手機配對成功後，裝置和手機會透過藍牙自動連線。如果中途出現配對失敗，可以嘗試重
新啟動手機藍牙、APP 或碼表進行重新配對。

設備按鍵

注意：
1）請使用 DC5V 轉接器充電。不建議使用快充適配器為碼表充電，可能會造成產品電池損壞。
2）電池電量不足時，在碼錶主頁右上角會顯示低電量圖標，提示電池電量不足，建議為碼錶充電。
3）請勿過度拉伸 USB 塞，以保持防水和防塵效果。

按鍵 功能

電源鍵：短按開機 / 返回 / 進入狀態頁，長按關機，地圖頁面為縮放鍵。

確認鍵：確認 / 進入騎乘選單。

計圈鍵：計圈 / 快速設定。

騎乘鍵：開始活動 / 暫停活動。

向上鍵：向上切換 / 向左切換。

向下鍵：向下切換 / 向右切換。



注意：建議您使用 iGPSPORT 官方的碼錶底座或延伸支架來避免損壞碼錶扣環。

更新韌體
若要讓碼錶保持在最新狀態並獲得最佳效能，請務必確保在有新版本韌體可用時及時更新韌
體。
1.當您的裝置連接藍牙APP時會自動檢查韌體更新。
2.您也可以透過 iGPSPORT APP > 設備 > 韌體更新，手動檢查更新。
3.根據藍牙訊號連接情況，韌體更新可能需要3~20分鐘，請耐心等待。

獲取更多信息
請前往 iGPSPORT 官網以取得更多使用手冊內容和軟體更新資訊。

安裝碼錶底座
使用隨附的橡膠圈將其固定在車把上。
1）將橡膠墊安裝在碼表底座背面。
2）在車把上選擇適當的位置放置橡膠墊和碼錶底座。
3）使用2個橡膠圈分別繞過把手，勾住碼錶底座的卡扣，將其固定在車把上。
4）將碼錶背面的卡扣突出位置對準碼表底座卡槽。
5）將碼表放置在碼表底座上，並旋轉90度。

注意：
1）請您在 iGPSPORT APP 中根據指示進行配對，而不是在智慧型手機的藍牙設定中進行配對。
2）確保您的智慧型手機已連接網路並開啟藍牙功能。
3）從 AppStore 或 GooglePlay 下載 iGPSPORT 應用程式。
4）Android 使用者確保在手機的 APP 設定中為 iGPSPORT APP 啟用定位權限。
5）請勿頻繁進行配對解綁操作。

TC
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